
Odpowiedź na pismo PZHKiPE

W odpowiedzi na pismo zamieszczone na stronie Polskiego Związku Hodowców Kanarków i
Ptaków Egzotycznych :

  

  

„… Informujemy hodowców ze Zarząd PZHKiPE nie ma żadnego wpływu na wysokość cen
obrączek, ani na termin i sposób ich zamawiania. Wszystkie te kwestie zależą od Rady
Federacji PFO. …”

  

„… Grudniowy termin zamawiania obrączek został zlikwidowany przez PFO. …”

  

  

Informujemy, że PFO bezpośredniego wpływu na cenę obrączek również nie ma. Nie jest
producentem, a tylko pośredniczy w zamawianiu obrączek. Z pośród nadesłanych ofert
cenowych została wybrana najkorzystniejsza. Rada Federacji po negocjacjach zaakceptowała
zaoferowane ceny, które uwzględniają podniesiony koszt surowca oraz osłabiony kurs złotówki
na rynku walut.

  

W czasie Walnego Zebrania Delegatów na wyraźną prośbę delegata PZHKiPE zostały
omówione terminy zamawiania obrączek, po dyskusji Rada Federacji postanowiła przenieść
termin grudniowy na styczeń. Jednocześnie przypominamy, iż obrączki z symbolem roku 17
powinny być używane do obrączkowania ptaków wyklutych w roku kalendarzowym 2017.

  

Pełna treść pisma PZHKiPE znajduje się tutaj (kliknij, aby otworzyć) .
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https://docs.google.com/viewerng/viewer?url=http://pzhkipe.org//download/Obraczki2017.doc?t%3D1476263290

